

ပေးသြဋ္ဌာသ ကံငုံတညးကမ္း

Fruit of the Loom ဝုဒ္ဓိ မိမိတို့၏ ကုမလထိခြမ်း (“FOTL”) ၌ လူ့အခြံအရံဝုဒ္ဓိ သဘာဝတဝန်းကံငုံအကြံ အမြင်ကံ ခံစားသည့် အပူအသွေး လူပုန်း ကံငုံတဝုဒ္ဓိ လေးစားလိုက္ခာမခံခံ ဝံညးနမ်းဝုဒ္ဓိအညီ လူပုန်းလည့်တူန မိမိတို့ ကတိပူပီထားပါသည့်။ မိမိတို့ထုက္ကန္တမ်းအား ပေးသြဋ္ဌာသည့် စက္ကံအလုပုန်းအားလုံး - ကန္တရိက္ခာမ၊ လိဝ္ဋရူမ၊ ဝုဒ္ဓိအုခား သတ္တတ္တားသည့် စက္ကံလူပုန်းဝုဒ္ဓိ (ဤကံငုံတဝု စညးကမ္းတြဋ္ဌ “ပေးသြဋ္ဌာသမ္း” အပူစု စုပေါင်း ရညးနမ်းထားသည့်) အပူအု အုခားသမ္း အကနုအသတ္တရိ ပါဝုဒ္ဓည - တို့သည့် မိမိတို့ဝုဒ္ဓိအလားတူ ကတိပူပီရန လိုအပါသည့်။ ဤပေးသြဋ္ဌာသ ကံငုံတညးကမ္းသည့် ပေးသြဋ္ဌာသမ္းကတိကဝတ ပုညမိအာဠုပုဆောဒေဗျကားဝုဒ္ဓိ ဝုဒ္ဓိတကာ အလုပုမား အဖြူအစညး၏ အေပူခခံကော သောဘတညီခံကွားဝုဒ္ဓိ တရားမုတော သလုပုအသင်းအဖြူ အလုပု ကံငုံတညးမု မုမား၏ လမုးညးနွံအာကြိဝ္ဋိပုဆောဒေဗျကား ဝေသခံစရန ကြံပုပုပု လုပုဆောဒေဗျ ဝံခံခံနမ်းကို ထည့်ပေးပါသည့်။

လုသားအမိက

ဝုဒ္ဓိမုဆက္ကံဝုဒ္ဓိ- လုပုမားအား လေးစားသမးပူပီသည့် အလုပုပုအေအနမ်း၊ စညးမုမုမားကို ပေးသြဋ္ဌာသမ္းသည့် လိုက္ခာဝေစာဒုထိနမ်း ရမည့်ပူပုပုပု ဝုဒ္ဓိအဆုဒု၊ ဝုဒ္ဓိတကာအဆုဒု အလုပုမားဝုဒ္ဓိ လုမးလုပုခံဝုဒ္ဓိ ဥပေဒမား၊ စညးမုမုမား စညးကမ္းမား အာကြိဝ္ဋိ အကံဝုဒ္ဓိသည့် လုပုမား၏ အခြံအရံကို အနိမုဆုဒုအေပူပု ကာကြယုဝေစာဒုဝုဒ္ဓိကုမည။

ကံနမ်းမာဝုဒ္ဓိ ဝေးကင်းလုပုခံဝုဒ္ဓိ- ပေးသြဋ္ဌာသ၏ လုပုမားမုပုပုပုတတ္တည့် ကံနမ်းမာဝုဒ္ဓိ ထိခိုက္ခား၊ မေတာဒုတဆမးဝုဒ္ဓိ ထိခိုက္ခားရန္တိမးမားကို တားဆီး ကာကြယုန ပေးသြဋ္ဌာသမ္းသည့် ဝေးကင်းလုပုခံဝုဒ္ဓိ ကံနမ်းမာဝုဒ္ဓိ ဝုဒ္ဓိညီညးတည့် အလုပုပု ပတဝန်းကံငုံ ပုပုရမည။ ပေးသြဋ္ဌာသပု အိပုဆောဒ်းပူပုစုစု ပေးသြဋ္ဌာသမုပုစီးလည့်တု သည့်လုပုနမ်းတြဋ္ဌပူပုစုစု တို့အပါအဝု ပေးသြဋ္ဌာသ၏ စက္ကံအလုပု ရုန္တိ အေပူခခံကောတစုလောက္ခည ဝေးကင်းလုပုခံဝုဒ္ဓိရမည၊ သနုရုဒ်းသပုပုမည၊ ဝေးကင်းလုပုခံဝုဒ္ဓိဝုဒ္ဓိကံနမ်းမာဝုဒ္ဓိအတြက ခံစားသည့်ပေဒဝုဒ္ဓိ စညးမုမုမား စညးကမ္းမား အားလုံးပါ သတ္တဝံကွားဝုဒ္ဓိအညီ ပုညမိရမည သို့မဟုတု ထိုထကု ဝေကံလုနမည။ လုပုမားသည့် ငုတို့၏အလုပုပု ဝေးကင်းတြ လုပုဆောဒ်းဝုဒ္ဓိ လုပုမားကို လေကံငုံသန္တန်းပေးရမည၊ ကိရိယာတန္တပူပုလုပုဝုဒ္ဓိစရမည။

ကေလးလုပုမား- ခံစားသည့် တရားဝု အလုပုပုဝုဒ္ဓိသည့် အသက္ခရိယု အေကံကေလးကိုသောလညးကောဒ်း ဝေဒသဆိုဠ ပုပုနမ်းထားသည့် ဝေကံဒ်းဝေအရိယု ကေလးကိုသောလညးကောဒ်း ပေးသြဋ္ဌာသသည့် ဝေဒ်းပုပုပုတု အလုပုဝုဒ္ဓိဝေပူခခံ မုပီရ။ ခံစားသည့် ကေလးလုပုမားဆိုဠ စညးကမ္းဥပေဒမားဝုဒ္ဓိ အညီပူပုစုသလုဒ်း ဝေဗျကားပုဠသို့မဟုတု မိဒိယာတို့တြဋ္ဌ ကေလး ဝေမာဒယု သို့မဟုတု ကေလးသရပုဆောဒ် အလုပုနုအပူပုခခံ မုလး၍ အသကု 15 ဝုဒ္ဓိအေကံလုပုမားကို ပေးသြဋ္ဌာသသည့် မညည့်အခါတြဋ္ဌဆို အလုပုနုအပူ မရွံစေရ။

အခမဆ လုပုမား- အကံဒ်းခံလုပုမား၊ ကန္တရိက္ခာမ သို့မဟုတု ကတြနုပုခိုဒ်းဝေစမး သို့မဟုတု ဩနးထိုးရသည့်လုပုမားဝုဒ္ဓိ အုခားအရာမား အကနုအသတ္တရိ ပါဝုဒ္ဓညအပူအု အခမဆလုပုမားကို ပေးသြဋ္ဌာသက အသံဝုပုပုမး မရွံစေရ။ စက္ကံအလုပုမားသည့် လုကန္တမးတြဋ္ဌ ပါဝုဒ္ဓတ္တည့်လုပုမားကို အသံဝုပုပုခခံ မရွံစေကောဒ်း မုပုစုနောဆုတြနု ပေးသြဋ္ဌာသသည့် လုပုမားလုပုမားကို ကံငုံသံဝုပုဆောဒ်မည ပူပုစုကံသို့ ငုတို့၏ ကုန္တညုတြဋ္ဌိဆင်းမး လုပုမားစု အဆုဒုဆုဒ် အဆိုပါလုပုမားရွံစေကို သိဝုဒ်း ဝေစာဒ်းဗျကည့် စုစုဆေးမးလညးပူပီလုပုမည။

အေဝုဒ်းအယုကုပုပုမး သို့မဟုတု ညုဋ္ဌးပနးနိပုကု- ဝုဒ္ဓိမုအားလုံးကို ပေးသြဋ္ဌာသမ္းသည့် ဂုဏ်ကရုန္တိ၊ လေးစားမး အပူပူပုပု ဆက္ကံရမည။ မညည့်လုပုမားဆိုအား ကာယကံပေမာကု၊ လိဝ္ဋိဒ်းဆိုဠပေမာကု၊ မေနာကံပေမာကု သို့မဟုတု ဝစိကံပေမာတြဋ္ဌပူပုပု အေဝုဒ်းအယုကုပုပုခခံ၊ ညုဋ္ဌးပနးနိပုကုပုခခံ မရွံစေရ မုပုစုနု လုပုဆောဒ် ပေးသြဋ္ဌာသမ္းသည့် လုပုမားလုပုမားကို အတညီကံ ကံငုံသံဝုပုရမည။

ခြံချစားဆက်ခံရ - မျှတစေရ - အလှူပေးမှု အပျံ့အပြန့်အဝ၊ အလှူပေးမှု၊ ဖုန်တီကြွေးကားမိန်း၊ စည်းကမ်း၊ အလှူပေးဆုံးသတ်ချခင်း သို့မဟုတ် အစဉ်အဆက်စားယူသည့်အခါ လိင်၊ လူမီး၊ ကိုးကြွယ်၊ ဘာသာ၊ အသက်၊ မသန္တရ၊ လိင်ခြင်းဆိုရာ ခံယူမ၊ ဝိုင်းဝန်းသား၊ သမဂ္ဂအဖွဲ့ဝင်၊ ဝိုင်းဝန်းရေးယူဆက်၊ လူမီးရေး အသင်းအဖွဲ့ သို့မဟုတ် မီးပြေပျံ စေ့ပျံအေးအေးကင်းရှင်းစေ ပေးခြင်းသူများသည့် မညီမျှကိုမိခြံချစားဆက်ခံရ၊ မျှတစေရ။

အလှူပေးခြင်း- ခံစားရသည့်ပေးပေးမှုအရ ပံ့ပိုးမှုနှင့်အခွင့်အလမ်းများထက် ပိုပြီး လှူပေးအား ပေးခြင်းသူများသည့် အလှူပေးခြင်းစေခြင်းမရှိပါ။ ပံ့ပိုးမှုလှူပေးမှု 48 နာရီထက်လျော့သည့် ပျံစေ့ပျံခြင်း ခုခံမှုက - တာကာလတိုင်းခြင်း လှူပေးမှုများသည့် အနည်းဆုံး 24 နာရီ ဆက်တိုက် အနားယူခြင်းမရှိပါ။ အခွင့်အလမ်းအလှူပေးမှုများမှာ အများသောတူဆုံးပျံစေ့ပျံ။ ပေးခြင်းသူများသည့် ပံ့ပိုးမှုလှူပေးမှုများအား အခွင့်အလမ်းအခွင့်အလမ်း ပံ့ပိုးမှုမရှိစေရဘဲ အခွင့်အလမ်းသည့်လှူပေးမှုကို အတိုးခြင်း ထပ်ဆောင်းပေးခြင်းအား အာမခံပရိမိယန်းနားထားပျံစေ့ပျံ ပေးပေးရမည်။ ပျံစေ့ပျံခြင်းအားဖြင့် အေးချမ်းအေးချမ်းမှုလေးစွာ ပံ့ပိုးမှုလှူပေးမှုနှင့် တစ်စုတစ်ဖွဲ့ခြင်းမရှိ အခွင့်အလမ်းစုစုပေါင်းသည့် နာရီ 60 ထက်ပိုရ။

လှူပေးမှု နှစ်စဉ်အား- လှူပေးမှုအပျံ့အပြန့်အဝအား ပျံစေ့ပျံခြင်းနှင့် လိုအပ်သည့်အတိုင်းအတာအလှူပေးမှုများသည့် ဝင်ငွေပေးအပေးမှုနှင့် လိုလားမှုများ ပံ့ပိုးမှုလှူပေးမှု တစ်စုတစ်ဖွဲ့ခြင်း လှူပေးမှုများကို လှူပေးမှုများက တောင်းဆိုပေးခြင်းမရှိပါ။ ပေးခြင်းသူများသည့် အနည်းဆုံးအချိန်နှင့် မညီညွတ်ပျံစေ့ပျံသည့်လှူပေးမှုများပျံစေ့ပျံ အနိမ့်ဆုံးလှူပေးမှု ပျံစေ့ပျံ သင့်လျော်သည့် ဝင်ငွေပေးမှုနှင့်အညီ လှူပေးမှုကိုပျံစေ့ပျံ ပေးအပ်မှု ပျံစေ့ပျံ တရားဝင်လှူပေးမှုများအညီ လိုအပ်မှုများ၊ ဥပဒေအရ သို့မဟုတ် စာချုပ်တိုင်း သတ်မှတ် ထားသည့် ဝေးပေးမှုအားဖြင့် တစ်စုတစ်ဖွဲ့ခြင်း ပေးအပ်မှု။ လှူပေးမှုအပျံ့အပြန့်အဝအား မျှတစေသည့်ပေးမှုနှင့် လိုအပ်သည့်အတိုင်းအတာအလှူပေးမှုများသည့် ဝင်ငွေပေးမှုနှင့်အညီ မရှိသည့် လှူပေးမှုများရှိပါက ထိုသို့ပျံစေ့ပျံသည့်ပေးမှုနှင့် လှူပေးမှုများ အဆင့်တိုးတက်မှု၊ အဆင့်ဆင့်ပျံစေ့ပျံ အသိအမှတ်ပြုပေးမှု ဖုန်တီပေးမှုများသည့် ဝင်ငွေပေးမှုများကို ပေးခြင်းသူများက အလှူပေးမှုဝင်ငွေပေးမှုအတိုင်း လှူပေးမှုမရှိပါ။

လှူပေးမှု ပေးခြင်းသည့်အခါ စည်းခြင်းနှင့် အစုအဖွဲ့ လိုက်နာခြင်း တောင်းဆိုခြင်း- လှူပေးမှု ပေးခြင်းသည့်အခါ စည်းခြင်းနှင့် အစုအဖွဲ့လိုက်နာခြင်း တောင်းဆိုခြင်းမရှိပါ။ လှူပေးမှု၏ အခြေအလမ်းကို ပေးခြင်းသူများက အသိအမှတ်ပြုပေးမှုမရှိပါ။

ကမာစေ့ပျံစေ့ပျံကို သတ်မှတ်ခြင်း

ပေးခြင်းသူများသည့် ငှက်ပျံ၏လှူပေးမှုများအား ပတ်ဝန်းကျင် အပ်နှံအား သက်တောင့်သက်သာမှုများကို သင့်လျော်စေရန် တာဝန်ရှိလှူပေးမှုများကို ကင်းရှင်းလှူပေးမှုမရှိပါ။ အနည်းဆုံးအချိန်နှင့် လိုအပ်သည့် ပေးခြင်းသူများသည့် သင့်လျော်သည့် သို့မဟုတ် အခြားလှူပေးမှုများအား သင့်လျော်စေရန် ပြန်လှူပေးမှုအပျံ့အပြန့်အဝ ပတ်ဝန်းကျင်အား အကာအကွယ်ပေးသည့် အင်အားဝင်ငွေပေးမှုနှင့်အညီ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆိုရာဥပဒေအားလုံးနှင့် လိုအပ်မှုများပျံစေ့ပျံ ပြုစုမှုများနှင့် အညီအညွတ်စွာဖြင့် ထုတ်ပေးမှုများ အနိမ့်ဆုံးပေးမှုများ သို့မဟုတ် လှူပေးမှု ပျံစေ့ပျံ လှူပေးမှုများ ဖုန်တီပေးမှုများ ပျံစေ့ပျံ ပျံစေ့ပျံသည့်ပေးမှုများကို အခြားကုန် လှူပေးမှုများ သဘာဝရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အသုံးပြုမှုများကိုလည်း အသုံးပြုမှုများပျံစေ့ပျံ ဝင်ငွေပေးမှုမရှိပါ။

ထုတ်ပေးမှု စေ့ပျံစေ့ပျံအား အတည်ပြုခြင်း

ဥပဒေများကို လေးစားလိုက်နာခြင်း- ဤကင်းရှင်းစေခြင်းကမ္ဘာ့ပါ သတ်မှတ်မှုများကို ပျံစေ့ပျံခြင်းအားဖြင့် ပေးခြင်းသူများသည့် အချိန်၊ ဥပဒေများ၊ စည်းကမ်းများအားဖြင့် ငှက်ပျံ၏ လှူပေးမှုများအားဖြင့် သက်တောင့်သက်သာ သောတူဆုံးပေးမှုများကို လိုအပ်မှုမရှိပါ။

လှူပေးမှုကင်းရှင်းစေခြင်း- ပေးခြင်းသူများက မညီညွတ်စေခြင်းပေးမှုနှင့်အညီ အင်အားပေးမှုများ၊ ဆက်တိုက်စေခြင်းကမ္ဘာ့ပါ အလေးဆုံးပေးမှုများ သို့မဟုတ် ထုတ်ပေးမှု သို့မဟုတ် အင်အားပေးမှုများကို တစ်လှူပေးမှုများကို တောင်းဆိုမှု တောင်းပေးမှုများပါသည်။ ထုတ်ပေးမှုနှင့် အင်အားပေးမှု ပေးခြင်းသူများသည့်ပေးမှုနှင့် လာဘ်ပေးမှုများပေးမှုများကို အချိန်အတိုင်းအတာအရ တောင်းဆိုလာပါက ဥပဒေအရ အင်အားပေးမှုများကို ထုတ်ပေးမှု ပြန်လှူပေးမှုများအားဖြင့် အချိန်အတိုင်းအတာအရ အကျိုးရှိစေရန် အကျိုးရှိစေရန် အကျိုးရှိစေရန် ပါဝင်ပါသည်။ ဤတောင်းပေးမှုများ ခံစားမှုများအားဖြင့် FOTL မွေးခြင်းသူကို ခံစားမှု အဆုံးသတ်မှုများနှင့် ပေးခြင်းသူကို တရားဥပဒေအရ တရားဖြင့် ဆုံးဖြတ်ပေးခြင်းပါသည်။

တစ္ဆငံသံ ကန္တရီကားက- တစ္ဆငံသံ ကန္တရီကားက သေဘာတူလက္ခတ္တဖော်စု ယိုးပျိုးမ၊ မရီလ်ဇ် FOTL ၏ဗဟုကိတိဋ္ဌာနဖုဒ်ပီနီကမပါဘဲ FOTL ၏ထုတ္ကုန္တိုးပျံစေစ၊ အစိတ္တပိုင်းမားပျံစေစ၊ ဤထုတ္ကုန္တုတ္တုဂြု ဝေပးသြဋ်းသုမားသည တစ္ဆငံသံ ကန္တရီကားကို သံုးတြုတြုမရီပါ။

အေကာကြံနု ဝညးကမားခံကွား- ဝေပးသြဋ်းသုမားသည အက်ီးဝညည့ အေကာကြံနုပေဒမားအားလံုးးဝှဋ်းအညီလိုကွာရမညပျစုပျီး တရားမဝဒ ကုန္တညပေးပို့ တြဋ်းမးကိုတားခိးကာကြယုနု အစီအစဋ်းခံမတုပျီး စောဒုထိနးရမည။

လံုးဒ်ခံရီး- ဝေပးသြဋ်းသုမားသည သေဘာတ - ဝေလယာညန္တရဒေးတြု မပါရီသည့ ကုန္တသညး ကာဂိုအား (ဥပမာ- ဝေဆးဝီးဝှဋ်း အျားတံဆိပု အတုပစာညးမား) FOTL ၏ထုတ္ကုန္တိုးပေးပို့ မးအျစု မိတ္တုတြဋ်းမးအား တိုကွံနု လံုးဒ်ခံရီး လုပိုးလုပညးမားကို စောဒုထိနးရမညပျစုပျီး Customs-Trade Partnership Against Terrorism (C-TPAT)၊ အေမရိကနုပညးထောဒုသိ ကုန္တည ပေးပို့ရီး လိုအပ်ကွားအျပုဒ် အျားပေဒမားဝှဋ်းအညီ လိုကွာရမည။

အေကာတ္တညစောဒုေဆာဒြုကုဒုဒုးဝှဋ်းပျဟာနးပျဒုး

တဒုပျမး သတ္တုတ္တိကွား- ဝေပးသြဋ်းသုမားသည ဤကွံဝတ္တညးကမားကို ဝိုဝှဋ်းပျားမ ရေမေပျဟာဒုးလုဟးမားအပါအဝှဋ်း ဝန္တမးမားဝှဋ်း ညှဋ်းသညးအားလံုးအတြကု ထတ္တုမတ္တရီသည့ ဝေရာမားတြု ဝန္တမးမားက နးလညည့ ဒေသဆိဋ္ဌာ ဘာသာစကားပျဒုး ကတ္တရမည။ ဤကွံဝတ္တညးကမားပါ ထုတုပုနုကွားဝှဋ်းပတ္တကုဤ ဝေပးသြဋ်းသုမားသည လုဟးမားကိုဝှဋ်း ဆတြုယုေပျဟဆိုပျီး ဝေလက်ဒုးသညကားဝေပးရမည။

မွတ္တမးတဒု သိမးဆညးပျဒုး- လိုကွာစောဒုထိနးမးရီဖောကဒုး မုန္တုတညပျဝေပးရန ဤကွံဝတ္တညးကမားပါ ထုတုပုနုကွာစုစုကို ဝေပးသြဋ်းသုမားက ဝေလးစားသမးပျဒုး ပျစုတြုကုပျီး တိက်မုန္တု ပျဒုး မွတ္တမးတကြီးရမည။

ဝေပးသြဋ်းသု အတြကု လမးညြန္တိကွား- လိုဋ္ဌာသု လုမေရီး ကဒုဝှဋ်းတြုကွာေရီး လမးးဝးနု အက်ီးဝညည့အခါမားတြု ဝေပးသြဋ်းသုမားသည FOTL ၏ကောပိုရီတဝှဋ်းကု www.fotlinc.com တြုယုးဝှဋ်း ဝေပးသြဋ်းသုအတြကု လမးးညြန္တိကွား ဝှဋ်း/သိ မဟုတု လိုဋ္ဌာသု လုမေရီး ကဒုဝှဋ်းတြုကွာေရီး လမးးဝးနု ပါ အေသးစိတု သတ္တုတ္တိကွားဝှဋ်းအညီ လိုကွာေဆာဒြုကုမည။

အကံပျစုစံးဝှဋ်း ထိနးကောဒုးတည့မတုပေးသည့ လုပေဆာဒြုကု- FOTL သည ဤကွံဝတ္တညးကမားဝှဋ်းအညီ လိုကွာကံဒုးေဆာဒုေရီး မျစုစေ့နုလုပေဆာဒြုနု ဝေရာတြုဒုး ဝှဋ်း/သိ မဟုတု ဗစုးရယုပျဒုး အကံပျစုစံးပျလုပေရီးအတြကု အဖြုအစညးတြုဒုး အျပုဒ် သီးပျားတြုပည့ စာရဒုးစံးကို အသံုးပျပါသည။ ဝေပးသြဋ်းသုမားသည အဆိုပါ အကံပျစုစံး အားလံုးးဝှဋ်းအတု အျပည့အဝ ပူးဝေပါဒုးေဆာဒြုကုမညပျစုကံသို ဝှဋ်းသည့်တြုကု စညးကမးလိုကွာမး အေသးစိတု မွတ္တမးကိုလညး ပျလုဟးရမည။ စညးကမးလိုကွာမးမရီသည့ နယုမ္မားအား ကိုတြုနု နယုမ္မားတြု က်းခိဖောကဒုးဆိလ်ာသည့လုပိုးပျဒုး ထိနးကောဒုးတည့မတုပေးသည့လုပေဆာဒြုကု အစီအမံတစုပ ဝောဒုေဆာဒုေရီး FOTL ဝှဋ်းအတု ဝေပးသြဋ်းသုမားက လတြုလုပိုမည။

ခိးေဟကွးမားအား တိဋ္ဌကားပျဒုး- ဤကွံဝတ္တညးကမားအားခိးေဟကုေဟကဒုး သံသယပျစုလှဋ် တိဋ္ဌကားရန ဖုနး +1-270-935-2588 သို ဒေဒုဆိုပျဒုး၊ အီးေမးလုပျဒုး code@fotlinc.com သိုပေးပို့ ပျဒုး သို မဟုတု မိုဘိုဒုးဖုနးကို အသံုးပျပျိဤ ညာဘကို ကုန္တု စကန္တုပျဒုးပျဒုး FOTL ၏ ကောပိုရီတြုမးတာဝန္တနုသို ဆတြုယုးဝှဋ်းပါသည ပါဝှဋ်းသာ လုမားအျပုဒ် ထုပျမတ္တုဆထားေသာ ခိးေဟကွး(မား)၊ ပျနုကို တိုကုဂိုကုေပျစုဒုးရန လုပေဆာသည့ အဆဒုးမားဝှဋ်း စိုးရီမးဝှဋ်း ပတ္တကုပီး လိုဋ္ဌာတြုပျဒုး ဆတြုယုနုတြုကု ဆတြုယုနု အခိက္တလက်ားကို ဝောဒုပေးပါ။ ဤကွံဝတ္တညးကမားအား ခိးေဟကွးေဟကဒုး တိဋ္ဌကားသုအား ပျစုေစ ဤကွံဝတ္တညးကမားအား ခိးေဟကုေဟကဒုး ပျစုးဝိုဋ္ဌယိုသည့ ကိစာရဟား စံုစမးရာတြု မညည့နညးပျဒုးမဆို ပါဝှဋ်းသုညီအားပျစုေစ လကွားေခံတု ပျပုဒ် မျပီလုပုနု ကတြုပိုမက လံုးဝတဒုးကတြု တားပျစုပေးပါသည။ မညည့လကွားေခံတု ပျပုဒ်မဆိုကို အထကုေဟာပျပါ FOTL တြု တိဋ္ဌကားသဒုပါသည။

